

## Referat Styremøte Flekkerøy BK Sjø

Dato: 15.02.2018  
Tid: 20:00 – 22:40  
Sted: Speiderhuset



Tilstede: Bård, Frode, Per Johannes, Bjørnar, Roger, Grete, Tommy, Lennart  
Frafall: Svein

Sak/år	Hva saken gjelder/vedtak	Type	Ansvar
1/2018	<b>Økonomi landsleir og generelt</b>  Revisjonen er ikke påbegynt men antas å være ferdig i god tid før årsmøtet.	O	Grete
2/2018	<b>Forberedelser Årsmøtet 5. mars:</b>  Bård viste sakspapirer. Det blir gruppe ting samme kveld etter årsmøtet. Med saker listet under: <ul style="list-style-type: none"><li>• Endre klasseinndeling: Småspeider 3. – 4. og stifinner 5. – 7. Fra 15. juni. Dvs at 5. klasse kan bli med til Lindøy på sommerleir.</li><li>• Informasjon om arbeid for utvidet ungdomsarbeid og ny skøyte.</li><li>• Drøfting rundt patruljebåter fremover.</li></ul>	V	Bård
3/2018	<b>Sjøpeff:</b>  Vi arrangerer Sjøpeff 11.-13. mai. Frode, Bård, Ole K og Lennart i komite. komitearbeidet starter opp tirsdag etter vinterferien.	O	Frode
4/2018	<b>Sjøspeiderlandsleir</b>  «Bare» 20 påmeldte. Stifinnerne og Vandrerne må ta dette videre i gruppene og markedsføre det. Det er åpent for påmelding så langt plassene holder frem til mai.  Komite leir: Bård, Frode, Ole K, Bjørnar, John. Pål, Sebastian	V	Bård
5/2018	<b>Vinterleir:</b>  25 speider og 6 voksne. Gjennomføring i rute. Komite Bård og Per Johannes	O	Bård
6/2018	<b>Pinseleir: 18.-20. Mai</b>  Komite: Bård, John, Kjell Otto og Marte	O	Bård
8/2018	<b>Emnekurs hos oss 21. – 23. september</b>  Frode har informert andre grupper om dato. Vi venter på tilbakemelding.	O	Frode
9/2018	<b>Speidergudstjeneste høyfjellet 29. april</b>  Komite: Per Johannes og Roger. Prøver å få med prest i planmøte med representanter for Høyfjellet og Flekkerøy vel. Passer best på torsdager.	V	PJ
10/2018	<b>Søppeldugnad mai.</b>  Komite: Roger, Lennart og Per Johannes.	V	Roger

<b>11/2018</b>	<b>Patruljebåter</b>  PJ la frem et budsjett og ubekreftet plan for egeninnsats.  Vedtak: Budsjett er ok. Gå i dialog med Vandrere og eventuelt Rovere om utførelse av enkelt av oppgavene.  Bjørnar sjekker om det er mulig å få/kjøre en Mikkel Alo båt som ligger på øya. Dette er samme type som Grete. Vi følger videre med om det kommer tilsvarende båter til salgs og kan kjøpe inntil vi har 4 stk.	<b>V</b>	<b>PJ &amp; Bjørnar</b>
<b>12/2018</b>	<b>Strategi ungdomsarbeid og Skøyte</b>  Bård presenterte tanker rundt treårig fritidsskoleskip med til sammen 250 timer kurs og 54 dager tokt. Basert på ny skøyte på ca 20 meter gitt av sponsor. Primære målgruppe ungdommer i alderen 16 – 18 år. Organiseres som underenhet til speideren med eget regnskap.  Vedtak: Styret godkjenner at det utarbeides konsept/prospekt og at det sendes søknader om økonomisk støtte, til foretak og enkeltpersoner. Komite: Bård, Frode, Tommy, Lennart, Bjørnar, Roger og Per Johannes Saken presenteres som informasjon på gruppe ting.	<b>V</b>	<b>Bård</b>
<b>13/2018</b>	<b>Vei til speiderhuset</b>  Grete gav oss historien til veien. Frode presanerte gjeldene regulering og forhold.  Vedtak: Frod og Bård snakker med grunneier Ole Kristoffersen om veien.	<b>V</b>	<b>Bård</b>
<b>14/2018</b>	<b>Eventuelt:</b>  Basar 2018: blir kombinert med 40 års jubileumsfest i hallen 10. november. Roger og Lennart prøver å få med tidligere ledere i komite.  Datoer på års hjulet fra sommer til jul 2018: Overnatting Gamleøya 17. – 18. august Oppstart møter småspeider og stifinner 22. august eller annen dag den uken. Tur Oves gård 8. – 9. september Emnedager hos Oss. 21. – 23. september Foreldremøte uken høstferien. Hver Enhet planlegger. Speiderbasar 10. november i hallen Avslutning før jul. Hver enhet planlegger.  Frode oppdaterer årets års hjul. Utvider med patruljekonurrans og SMUL for 2019 og fremover.	<b>V</b>	<b>Frode</b>

Type sak: V = vedtakssak, O = orienteringssak

Neste møte 09.04.2018 20:00 Speiderhuset  
Ref.:Bård